

HOME CARE

Bagless vacuum cleaners · Aspirateur sans sac · Aspirapolvere senza sacco



NEW

BAGLESS VACUUM CLEANER BXVML700E



- Turbocyclone system: Strong centrifugal force from the dust tank's cyclonic air flow separates debris from the air, avoiding blocked filters.
- Ultra-efficient brush head suitable for all kinds of surfaces.
- 2-in-1 nozzle to reach tricky corners and spaces. Also ideal for curtains and upholstery.
- Long 470mm metal telescopic tube for extra versatility and convenience.
- Washable and re-usable, high efficiency EPA air filter captures the finest dust and particles.
- High quality rubber wheels ensure optimum manoeuvrability. Suitable for wooden floors.
- Easy to transport thanks to its practical and ergonomic carrying handle.

Power / Puissance / Potenza	700W
Capacity / Capacité / Capacità	2 L

- Turbocyclone system: La force centrifuge du flux d'air cyclonique généré dans le bac à poussière sépare les particules de saleté de l'air et empêche les filtres de se boucher.
- Brosse haute efficacité pour tous les types de surfaces.
- Embout 2 en 1 pour les coins et les espaces difficiles d'accès. Très utile pour les rideaux et les tissus d'ameublement.
- Tube télescopique en métal de 470 mm pour une majeure polyvalence et un plus grand confort.
- Filtre EPA haute efficacité, lavable et réutilisable, capture la poussière et les particules.
- Roulettes en caoutchouc haute qualité permettant d'assurer une grande maniabilité. Convient aux planchers en bois.
- Facile à transporter grâce à sa poignée ergonomique.

- "Turbocyclone System" : senza sacco. La forza centrifuga separa l'aria dallo sporco facendolo cadere sul fondo del contenitore. Impedendo ai filtri di intasarsi.
- Spazzola ad alta efficienza per tutti i tipi di superfici.
- Bocchetta 2 in 1 per angoli e spazi di difficile accesso. Molto utile per tende e tappezzeria.
- Tubo telescopico in metallo da 470 mm, per una maggior versatilità e comodità.
- Filtro EPA ad alta efficienza, lavabile e riutilizzabile, cattura la polvere e le particelle
- Le ruote in gomma, garantiscono ottima manovrabilità e proteggono le superfici. Indicate per pavimenti in legno.
- Pratica impugnatura ergonomica per il trasporto.



MODEL	Product Code	Bar code	Master Box
BXVML700E	ES9480000B	8432406480001	1